

Adhesive Tape胶带

## SJ7110W

# White Stickers White Double Paper白贴白双纸

◆Technical Data技术数据			
• Product Description	SJ71100W used IXPE Foam as base material, and coated with adhesive on both		
产品说明	SJ7110W是一款以IXPE泡棉为基材,并两侧涂有粘合剂。		
• Key Features	JH series of glue has a good initial adhesion, adhesive capacity, anti-UV.		
主要特点	JH 系列胶水拥有良好的初粘力,涂胶量大,抗UV。		
	After a short time to get a good bonding stick together.		
	在粘接后短时间内能获得良好的贴合力。		
● Application Ideas 应用领域	Mainly used in refrigerators, electrical and electronics, furniture and		
	furnishings, PP sealing strips.		
	主要用于冰箱,电子电气,家具装饰,PP 密封条等。		
	Foam substrate can be glued to compensate surface uneven.		
	泡棉基材可以弥补被粘材料表面的不平整。		

### ● Construction结构



◆ Technical Data性能数据参考				
Test Item测试项目	Unit单位	Value测试值	Test Method测试方法	
Product specification产品规格		1. 05*300		
Release Liner Thickness离型纸厚度	mm	0. 1-0. 115	ASTM-1000	
Thickness厚度	mm	0. 9-1. 1	ASTM-1000	
Initial Adhesion初粘力	Ball No.	> 10	GB/T 4852	
Adhesion粘着力	gf/25mm	> 1500	GB/T2792	
Holding Power保持力	H/1kg/25mm*25mm	> 24	GB/T 4851	

### ◆ Shelf Life & Storage Conditions保质期与贮藏条件

• Tape in roll form: Shelf life 6 months from the date of manufacture (However, direct sunlight, high temperature environment above 40 ℃, humidity above 70%, not 6 months guarantee)

质量保质期: 常温下保质期六个月以上。(但环境日光直射高温40℃以上,高湿70%以上,不做6个月保证)

#### ◆ Notes注释

The information contained in this data sheet is intended to assist you in designing with Incheng adhesive tape. The technical information and datas should be considered representative or typical only. It is not intended to and does not create any warranties, express or implied, including any warranty of merchantability or fitness for particular purpose or that the results shown on this data sheet will be achieved by user for a particular purpose. The user should determine the suitability of Incheng asdhesive tape for each application.

本文件中所包含的产品信息旨在协助您使用仁诚化学产品、并在设计与应用时提供参考。该技术信息和数据只应被考虑具有代表性或典型性,并非为产品所作的任何明示或暗示的保证,包括但不限于任何适销性或针对特定用途的适用性。本技术文件所展示的数据结论是针对特定用途的使用者,用户应自行确定仁诚化学产品的适用性。

Servtek Materials Technology (Guangzhou) Co.,Ltd

SERV EK

Tel: (+86)20-38892652/38255282

Fax: (+86)20-38892205